
 

 

 
Acta de la Reunió Presencial de la Junta Directiva de la Unió de Magatzemistes de Ferros de 

Catalunya i Balears, celebrada el dia 27 d’abril de 2022, al Hotel Playafels, a Castelldefels.  
 

 
Sent les 10:00 hores del dia 27 d’abril de 2022, es celebra la reunió de forma presencial de la Junta Directiva de l’entitat, 
prèviament convocada pel Secretari amb el següent: 
 

ORDRE DEL DIA 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 

 SEGON. Reunions de Zona / Situació no Associats. 

 TERCER. Situació del mercat per Zones. 

 QUART. Conclusions Assemblea 2022 – Resolució queixes Associats.  

 CINQUÈ. Formació Associats ( Preparar dates / Horari ISEC) 

 SISÈ. Sortida MEGASA detalls visita. 

 SETÈ. Data i lloc Sant Eloi 2022 

 VUITÈ. Preparació Fòrum 2022    ‐      Format Fòrum. 
             ‐      Ponents. 

 ‐      Col∙laboradors. 

 NOVÈ. Assumptes diversos. 
 

 
Assistents: 
Sr. Josep Arimany Palau, de Arimany Ferros, S.L. 
Sra. Meritxell Serrano Vidal, de Ferros Brugués, S.A. 
Sr. Pol Salvador Poch, de Ferros Poch, S.A. 
Sr. Joan Prats Gil de Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 
Sr. Josep Roca Archs, d’Eduardo Puig, S.A.U. 
Sr. Narcis Ramio Xarles, de Ferros Agustí 1876, S.L. 
Sr. Jordi Gorgori Pàmies, de Hierros del Mediterráneo, S.A.  
Sr. Angel Dorce Mora, de Hierros y Aceros de Mallorca, S.A.  
Sra. Maria Alba Gros Flix, de Unió de Magatzemistes de Ferros de Catalunya i Balears.  
 
Delegació de vot: 
‐ 
 
Absents: 
Manufacturados Férricos, S.A.  
 
                                  
Els assistents, presents o representats, representen el 89% de membres de la Junta Directiva de l’entitat.   

Pel President es declara la vàlida constitució de la Junta Directiva, sense que cap assistent presenti protesta. 
 
 



 
 

Prèvia presentació i deliberació de les corresponents propostes, la Junta Directiva aprova per UNANIMITAT els següents: 
 

ACORDS 
 

 PRIMER. Lectura i aprovació de l’acta anterior. 
 
S’acorda l’aprovació de l’acta anterior, corresponent a la Junta Directiva celebrada el passat 17 de febrer de 2022. 

 

 SEGON i TERCER. Reunions de Zona / Situació no Associats ‐ Situació del mercat per Zones. 
 
Es continua fomentant les REUNIONS DE ZONA: 
 
Reunions al Barcelonès ( Baix Llobregat i Vallès ) 
Realitzada reunió el 08 d’abril a Gavà.  
Pendent reunió el 15 de maig a Granollers.  
De moment la primera reunió conjunta ha estat tot un èxit d’assistència i participació.  
 
Reunions a Tarragona. 
Realitzada reunió el 22 d’abril. 
Pendent reunió el 01 de juliol. 
Tarragona bona sintonia. 
 
Reunions a Lleida. 
Realitzada reunió el 25 de febrer. 
Pendent reunió el 20 de maig. 
Es nota una millora de la confiança. 
 
Reunions a Girona. 
Realitzada reunió el 06 d’abril. 
Pendent reunió el 01 de juny. 
Molt bona sintonia i confiança, pendents de resposta si Almada assisteix a les reunions. 
 
NO ASSOCIATS:  
Prudenci: Es realitza la trucada a Ferros Prudenci i ens comenta que vindrà a la propera reunió de Zona de Lleida. 
Coalte: La Junta descarta fer cap intervenció.  
LST : Es dona la informació d’alta a l’empresa. A l’espera de resposta.  
Climent (filla): S’aprofitarà la visita a Megasa per poder parlar amb ella personalment.  
Almada: Sr. Narcis Ramio Xarles, de Ferros Agustí 1876, S.L. – A l’espera de resposta. 
 

 QUART. Conclusions Assemblea 2022 – Resolució queixes Associats. 
 
Els Associats  i convidats han estat molt contents del Lloc escollit per  l’Assemblea 2022. Es possible una repetició del 
lloc.  
Molt bona Assistència d’Associats.  
Molt bones les presentacions dels Ponents. 
En l’Assemblea els Associats proposen realitzar una carta dirigida a les Fabriques. El Sr. Jordi Gorgori Pàmies, de Hierros 
del Mediterráneo, S.A. realitzarà el primer esborrany que presentarà a la Junta Directiva per la seva supervisió.  
 

 CINQUÈ. Formació Associats ( Preparar dates / Horari ISEC). 
 

La Junta Directiva prepara les dates per als cursos de Formació 2022:  
 
ISEC  
Estives i amarratges a càrregues de material siderúrgic.  27 de maig    08:30 – 13:30h       
GLOBALBITS 
Cálculo y aplicaciones propias de la venda    13 i 20 de juny    15:30 – 18:30h 
Gestión de stocks e inventarios      8,15 i 22 de juny    15:30 – 18:30h 
Outlook 2010          22 i 29 de setembre  15:30 – 18:30h 
 
La resta de formacions es realitzaran passat el mes de setembre i es prepararan els horaris en la següent Junta. 
Es demana realitzar les comunicacions de les formacions a Isabel Barberà.  
 



 
 

 SISÈ. Sortida MEGASA detalls visita. 
 
Es presenta a la Junta Directiva la Llista del assistents provisionals de la visita a Megasa Saragossa.  
Donada la quantitat de persones que venen directament amb cotxe particular a la fàbrica es procedirà a l’anul∙lació del 
autocar que portava als Associats de l’estació del tren a la fàbrica. El trajecte el realitzarem amb taxis. 
 

 SETÈ. Data i lloc Sant Eloi 2022. 
 
La Junta Directiva acorda:  
 

‐ Finalment es concreta la data del Sant Eloi – Dissabte, 26 de novembre. 
‐ La  Sra.  Puig  declina  la  invitació  de  ser  la  persona  a  la  que  s’hi  farà  l’homenatge  en  aquest  Sant  Eloi.  Es 

proposarà al Sr.  Josep Casanovas ser  la persona d’aquest any. El Sr. Sr.  Joan Prats Gil de Jose M. Casanovas 
Enrich, S.L. ho comentarà a la Sra. Marta Bori si ho troba oportú.  

‐ Es demana enviar la Data del Sant Eloi el mes aviat possible per així poder tenir mes acceptació i assistència, 
indicant que aquest any hi haurà nous esdeveniments i al setembre donarem mes informació. 

‐ Es farà a Barcelona. Possible localització “Hotel Galery” 
‐ El Local, Sopar i Hotel tindrà que ser tot al mateix lloc.  
‐ Es proposa fer com un sopar temàtic o espectacle ( Ex. màgia ), monòlegs, teatre improvisat ( amb 4 paraules 

fer un tema) i fer algun sorteig. 
 

 VUITÈ. Preparació Fòrum 2022 ‐ Format Fòrum ‐ Ponents ‐ Col∙laboradors 
 
La Junta Directiva acorda:  
 

‐ Enviar la data de Fòrum 
‐ Lema Fòrum: Evolució dels Magatzems de ferro ?? 
‐ Preu 85 Associats / 150 No Associats 
‐ Límit persones convidades Platinum 6 / Gold 4 / estant 2 
‐ 2022 No Excepcions!!! 
‐ Coses a millorar de l’Hotel: millor menjar / Habitacions / + carpes 
‐ Igual Moderador 
‐ Actualitat temes al Sept.  
‐ 1er taules fàbriques / pausa / 2 ponents interessants 
‐ Taula magatzemistes: Fora de Catalunya  / No parlar del mercat, sinó del seu model de treball   
‐ Enfocar‐ho a la distribució al màxim 

 

 NOVÈ. Assumptes diversos. 
 
‐  NOUS TEMES:  

‐  Aprovat el pressupost per realitzar la web de la Unió amb l’empresa Mediactiu. Estem a l’espera de la subvenció 
del Govern del Kit Digital que obrirà places al setembre. 
‐ Ficar a la Web: Promptuari de la UAHE indicant que son pesos teòrics. I també la Taula de pesos. 
‐  Eliminar el nom de Unió als mails.  
‐ Modificar al nou servei de correu el nom de Alba Gros i posar Unió de Magatzemistes  

 
‐  TEMES PENDENTS: 

‐  Gestionar un Codi Postal per la Unió 
 

 
El President, sense d’altres assumptes per tractar, aixeca la sessió, i s’estén, a continuació d’aquesta, la present acta, 
sent subscrita pel Secretari, amb el vist i plau del President. 
 
 
 
 
 
 
Vist‐i‐plau del President          Vist‐i‐plau del Secretari 
Sr. Jose Arimany Palau, en representació de                     Sr. Jose Casanovas Crusafon, en representació de 
Arimany Ferros, S.L.            Jose M. Casanovas Enrich, S.L. 


